
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE ROVNÝCH PŘÍLEŽITOSTÍ ZE DNE 30.3.2023  

Zahájení 16:30, Pankrác House, Lomnického 1705/5, Praha 4 

Přítomni (KRP):  prezenčně: Martin Musil, Leona Lahoda (od 17 hod), Barbora Čížková 
telekonferenčně: Tamara Hašová 

Přítomni (ČF): prezenčně: Lukáš Laštovička, Václav Frajt  
telekonferenčně:  

Hosté: 
Omluveni:   Štěpán Weber 
Ověřovatel zápisu:  Martin Musil  
Ukončení:   Praha, Pankrác House, 30.3. 2023, 19:30 hod 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ 

  
1. Jednání VV  

a. Informace 
b. Materiály v připomínkování 

2. PP1 – Podpora rozvoje ženského florbalu 23/24 
3. Úvod do ESG (udržitelnost a klimatická změna) 
4. Jednotlivé kroky k náborům 

a. Aktuální stav 
5. Extraliga 
6. Ženy v ČF 
7. Kodex 
8. Termíny dalšího jednání 
9. Diskuze 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

AD 1) Jednání VV 

Lukáš Laštovička informoval členy KRP o průběhu řádného jednání VV ČF 03/2023, 

konkrétněji o kandidatuře MS žen 2025 a výběru možných pořadatelských měst, kdy se 

diskutuje téměř o všech krajských městech, kde je vybudovaná vhodná a dostatečná 

infrastruktura pro takto významnou akci. Prvotní zájem projevily tradiční florbalové a sportovní 

bašty Ostrava a Brno. Dále inforomoval o spuštění možnosti přihlašování do vypsaného 

Programu č.3 – Komplexní rozvoj oddílů. Pokračoval informací o potvrzených partnerech 

Superfinále, jedná se o BigBoard, OKsystem a Porsche, které chce být primárně spojováno 

hlavně s ženskou částí Superfinále. Bod programu doplnil o informace k jednání ORK, 

konkrétněji k podanému odvolání oddílu FBŠ Jihlava proti schválení o žádosti vystoupení 

oddílu z ČF. 

▪ Materiály v připomínkování 

KRP projednala materiály k připomínkování a k materiálu Koncepce oblasti rozvoje a řízení 

rozhodčích a delegátů přichází s návrhem ohledně možnosti využití generace zkušených osob 

na dětských turnajích principem “pomocné ruky“ jak pro pořadatele, tak pro rozhodčí (podobný 

systém již funguje v regionu ÚSaLB). KRP podporuje myšlenku náborové kampaně se 

speciálním zaměřením na rozhodčí ženy. Dále u náborů rozhodčích obecně podporuje 

navrhovaný akcent na to, proč je zajímavé být rozhodčí.  

Analýza struktury reprezentačních týmů byla také tématem k diskusi KRP. Členové komise 

krátce diskutovali několik terminologických ustálení s ohledem na gender. Toto definování a 

ustálení terminologie může být součástí kodexu rovných příležitostí. 

Rozsáhlejší diskuse proběhla nad reprezentační kategorií žen U23, zda je U23 správným 

řešením vzhledem k počtu “elitních” hráček, místo zkvalitňování tréninkového procesu 

v oddílech. Bylo diskutováno riziko v podobě přestupů hráček pouze do top oddílů. Předseda 

komise Martin Musil poprosil o kontaktování ředitelky sportovního úseku Zuzany Svobodové o 

případné detailnější specifikaci plánovaných výhod zavedení této kategorie. 

Ostatní materiály jsou bez připomínek ze strany KRP. 

Usnesení č. 1/04/2023: KRP 

▪ Ukládá V. Frajtovi zanést závěry k materiálům v připomínkovacím procesu. 

Zodpovídá: Václav Frajt | Termín: 11.4.2023 

 

AD 2) PP1 – Podpora rozvoje ženského florbalu 23/24 



 

 

Lukáš Laštovička informoval členy komise o nastavení PP1 – Podpora rozvoje ženského 

florbalu 23/24. Předložil důvodovou zprávu, ve které členy komise seznámil s kontextem 

materiálu, cíli a zaměřením programu podpory, využívanými nástroji, principy rozdělování 

finančních prostředků a časovým harmonogramem. 

PP1 – Podpora rozvoje ženského florbalu 23/24 bude předložen na řádném jednání VV ČF 

04/2023. 

Usnesení č. 2/04/2023: KRP 

▪ Ukládá L. Laštovičkovi předložit znění PP1 – Podpora rozvoje ženského florbalu 23/24 

na jednání VV ČF 04/2023. 

Zodpovídá: Lukáš Laštovička | Termín: 7.4.2023 

AD 3) Úvod do ESG (udržitelnost a klimatická změna) 

Leona Lahoda představila KRP téma ESG (udržitelnost a klimatická změna), kdy informovala 

o základním rozdělení do třech pilířů a cílech udržitelného rozvoje. Poukázala také na 

provázanost pilířů udržitelnosti a SDGs (cíle udržitelného rozvoje). Bodem prezentace bylo 

také základní představení udržitelnosti v českém florbalu, konkrétněji vize a cíle v této oblasti, 

ale také SWOT analýza a zavádění principů udržitelnosti v ČF. 

AD 4) Jednotlivé kroky k náborům 

Lukáš Laštovička popsal současný stav materiálu k náborům. Materiál byl předložen KVM ke 

zpětné vazbě a případným připomínkám. 

AD 5) Extraliga 

Martin Musil přiblížil členům KRP diskuzi k zaslaným připomínkám k materiálu Reglementu 

Extraligy. Jednalo se o ucelení brandingu a k vyrozumění podmínek k zařazení video sestřihu 

do vysílání ČT. Členové komise se shodli, že oba tyto prvky vnímají jako klíčové pro 

komunikace elitního ženského florbalu. 

Martin Musil konstatoval, že Extraliga je pro KRP důležitým tématem s tím, že je důležité, aby 

tento bod byl na program pravidelného jednání komise zařazován pravidelně. 

AD 6) Akční list Ženy v ČF 

KRP projednala aktuální stav akčního listu s tím, že je potřeba jeho finalizace, aby mohl být 

předložen na některé z dalších jednání VV ČF.  

Usnesení č. 3/04/2023: KRP 



 

 

▪ Ukládá V. Frajtovi finalizovat akční list Ženy v ČF. 

Zodpovídá: Václav Frajt | Termín: 13.5.2023 

 

 

AD 7) Kodex 

V rámci tohoto bodu KRP řešila časový harmonogram dodání Kodexu do oddílů s tím, že 

nejideálnější varianta připadá na říjen 2023. V tomto ohledu je nutné dopracování a finalizace 

obsahové stránky věci. 

Usnesení č. 4/04/2023: KRP 

▪ Ukládá L. Laštovičkovi, M. Musilovi, V. Frajtovi dopracovat obsahovou stránku Kodexu. 

Zodpovídá: Lukáš Laštovička, Martin Musil, Václav Frajt | Termín: 14.4.2023 

AD 8) Diskuze a termín dalšího jednání KRP 

Termín příštího jednání: 

• 16. 5. 2023 - prezenčně, zahájení v 16:30 hod 

Usnesení č. 5/03/2023: KRP 

▪ Bere na vědomí termín jednání KRP. 

 


